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lnicjatywa - Robotyzacja Automatyzacjai sanacja pracy Gmin janwosc i

trańsprentnosc 3.docx; Załącznik bez tytułu 00003.htm; lnicjatywa - Robotyzacja

Automatyzacja i sanacja pracy Gmin janwosc i transprentnosc 3.docx.xades;

Załącznikbez tytułu 00006.htm; lnicjatywa - Robotyzacja Automatyzacja i sanacja

pracy Gmin janwosc i transprentnosc 3,pdf; Załącznik bez tytułu 00009,htm

[ierownik Jednostki Samorządu Terytorialnego (dalej JST) - w rozumieniu art, 33 ust. 3 UstawY z dnia 8 marca 1990 r, o

5amorządzie gminnym (t.j. Dz. U. z2o2ż r, poz. L5ż6.j

|1

ó'§ł.," poamiotu wnoszącego petycję znajdują się poniżej oraz w załączonym pliku sygnowanYm kwalifikowanYm PodPisem

elektronicznym - stosownie do dyspozycji Ustawy z dnia 5 września 2OL6 r. o usługach zaufania oraz identyfikacji

6lektronicznej (t,j. Dz, U. z 2oL9 r. poz. L62,1_590) oraz przepisów art. 4 ust. 5 Ustawy o petycjach ( tj. Dz,U, 2OI8 Poz,

870)
Data dostarczenia zgodna z dyspozycją art. 61 pkt. 2 Ustawy Kodeks Cywilny (t,j, Dz, U, z2020 r, poz, t740)

Adresatem Wniosku/Petycji* - jest organ ujawniony w komparycji - jednoznacznie identyfikowalny za poŚrednictwem

fdresu e-mail pod którym odebrano niniejszy wniosek/petycję. nzeciony adres e-mail uzYskano z BiuletYnu lnformacji

Publicznej Urzędu.
a

W razie wątpliwości co do trybu jaki należy zastosować do naszego pisma - wnosimy o bezwzględne zastosowanie

dyspozycji art. 2ż2 Ustawy z dnia 14 czerwca 1960 r, Kodeks postępowania administracyjnego ( t.j. Dz, U, z 2020 r, Poz,

256,695) :

1,,,l:

iil,eambuła Wniosku/Petycji * 
:

Wprowadzenie:

Nawiązując do UCHWAŁY NR 28 RADY MlNlSTRoW z dnia 18 lutego 2O2L r, dotyczącej Programu otwierania danych na

lata 2021_2027 orazodnosząc się do strategicznego dokumentu "Program Zintegrowanej lnformatYzacji Państwa (PZlP)",

który zakłada dostarczenie wysokiejjakości e-usług społeczeństwu oraZ tworzenie spójnego systemu informacyjnego

b.,łrr"r. - pragniemy zwrócić uwagę Decydentów - na temat możliwości wprowadzenia Robotic Process Automation

(RPA)w samorządach.

Automatyzacja procesów w administracji samorządowej za pomocą RPA przyniesie liczne korzYŚci, które wPisują się w cele

zarówno Uchwały, jak i pZlp. po pierwsze, umożliwi to realizację usług w sposób bardziej efektYwnY, skracając czas ich

realizacji nawet o So%o,co zdecydowanie odpowiada celom PZlP w zakresie dostarczania e-usług w sposób efektywny pod

względem jakości i kosztów.

Roboty działające w ramach RpA będą pracować zgodnie z zadanymi instrukcjami, co zminimalizuje rYzYko PomYłek

ludzkich, redukując błędy w urzędach nawet o 8o%,Taka poprawa jakoŚci usług z pewnoŚcią przyczyni się do zwiększenia

satysfakcji użytkowników, co jest jednym z kluczowych wskaźników sukcesu PZlP,

Dodatkowo, automatyzacja pozwoli świaóczyć niektóre usługi przez całą dobę, zwiększając dostęPnoŚĆ dla obYwateli o

Źąń.i", u"lei *pisuje się w dążenie do zapewnienia wysokiej jakości e-usług pdblicznych, jak oPisano w PZlP, Dzięki

ólrrty..nos.i RpA, samorządy będą mogły szybko dostosowywać się do zmieniających się Potrzeb czY regulacji, skracając

czas reakcji na zmiany nawet o 4O%.W perspektywie długoterminowej, RPA pozwoli samorządom oszczędziĆ do 30%

kosztów operacyjnych.
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podsumowując, wprowadzenie RPA w samorządach jest w pełnizgodne z celamizarówno Uchwały, jakiPZIP, i przyniesie

konkretne korzyści dla administracji samorządowej oraz obywateli.

RpA (Robotic Process Automation) w samorządach pozwala uzyskać szereg korzyści, które przekładają się na lepsze

funkcjonowanie administracji i zmniejszenie ponoszonych przez Podatników - kosztów publicznych.

W rezultacie, wprowadzenie RPA może przyczynić się do bardziej efektywnego, dokładnego i ekonomicznego zarządzania

zasobami i obsługą obywateli.

Zatem - zarówno w interesie Decydentów jak i Obywateli (Podatników) powinno byĆ permanentne - promowanie

rozwiązań optyma lizujących fu n kcjonowa n ie ad mi nistracji P u bl icznej.

Takie działanie - zdaniem wnioskodawcy - idealnie wpisuje się w dyspozycje art 24L KP^ - "Przedmiotem wniosku mogą

być w szc.ególności sprawy ulepszenia organizacji, wzmocnienia praworządności, usprawnienia pracy i zapobiegania

nadużyciom, ochrony własności, lepszego zaspokajania potrzeb ludności." etc
Zatem warto sprawdzać stan faktyczny panujący w Urzędach w tej mierze i monitować poziom implementacji tego tyPu

rozwlązan.

Dobrym przykładem są udane wdrożenia - wykonane przez różne Podmioty - w Jednostkach Administracji Publicznej, WraZ

z ogólnie dostępnym bogatym piśmiennictwem zawierającym opisy ianalizy - przeprowadzone - szczególnie pod kątem

użyskanych oszczędności w wydatkowaniu środków publicznych oraz oszczędności roboczogodzin pracy Urzędników.
goeaty opis udanych wdrożeń można wyszukać na stronach Jednostek Administracji Publicznej - ponadto szereg portali

branżowych - zamieszcza specjalistyczne materiały orazanalizy dot. potrzeb i korzyściwynikających z automatyzacji
procesów w urzędach i jednostkach publicznych.

Ad exemplum:
Sejm uchwalił projekt ustawy mający na celu automatyzację pewnych procesów w Krajowej Administracji Skarbowej
(KAS). Nowe przepisy, opracowane przez resort finansów, wprowadzą system e-Urząd Skarbowy (e-US), umożliwiający

dwustronną komunikację między KAS a podatnikami. Użytkownicy e-US będą mogli załatwiaĆ sprawy podatkowe online

braz uzyskiwać bezpłatne zaświadczenia, System e-US zastąpi obecnie używany Portal Podatkowy i będzie równie waŻnY

prawnie jak tradycyjne metody załatwiania spraw.
Dodatkowo wprowadzony zostanie system "e-Koncesje" do elektronicznego wydawania koncesji i zezwoleń.

Więcej... vide - Strona WWW Kraiowei Administracii Skarbowei

Udane Wdrożenie 2:

Urząd Miasta Bydgoszczy z sukcesem zastosował robotyzację w obsłudze faktur, korzystając z technologii RPA (Robotic

irocess Automation) - Automatyzacji Procesów Biznesowych. Nowe podejście pozwoliło na skuteczne zarządzanie

fakturami, eliminując wcześniejsze opóźnienia w płatnościach oraz błędy wynikające z ręcznego przetwarzania. Dzięki

automatyzacji, urzędnicy zostali uwolnieni od żmudnych i powtarzalnych zadań, skupiając się na bardziej kreatywnych

obowiązkach, Dodatkowo, robot zbiera i analizuje dane dotyczące zużycia energiielektrycznej, umożliwiając

efektywniejszezarządzanie energią w mieście, co przekłada się na obniżenie kosztów dla budżetu. lnicjatywa nie tylko

irrzynosi oszczędności, ale także ulepsza jakość usług i poprawia wydajność pracy,

Rzeczone opracowanie można streścić zdaniem - ,(...) żmudne i powtarzalne zadanie - nie powinny byĆ przeznaczone dla

Urzędników ale dla robotów...': więcej... vide - Przykład wdrożeń w UM Bydgoszcz

W wielu urzędach gmin, miastach i innych jednostkach samorządu terytorialnego nadal nie rozwiązano problemów

związanych z integracją oraz interoperacyjnością używanych systemów teleinformatycznych. Problemy w tym zakresie i

brak efektywnych rozwiązań kumulują się od lat - choć cały czas obowiązuje jeszcze Rozporządzenie Rady Ministrów
z dnia 12 kwietnia 2012 r, w sprawie Krajowych Ram lnteroperacyjności, minimalnych wymagań dla rejestrów publicznych

i wymiany informacji w postaci elektronicznej oraz minimaInych wymagań dla systemów teleinformatycznych

|Dz.U.2oL7 .2247 t.j. z 2OL7 .L2.05), a już w niedalekiej przyszłości zakończy się vacatio legis dot, Dyrektywy 202212555 w

śęrawie środków na rzecz wysokiego wspólnego poziomu cyberbezpieczeństwa na terytorium Unii - zwanej - jako NlS2.

W Serwisie Samorządowym Polskiej Agencji Prasowej - można zapoznać się z ciekawą tezą:
j,'1,,.7 Cyfryzacja w urzędach miast w Po|sce przebiega nierównomiernie - wynika z raportu Obserwatorium Polityki

Mielrt i"; lRMiR. Chociaż 77% urzędow oferuje e-usługidla mieszkańców, większość z nich..umożliwia jedynie składanie

wniosków czy deklaracji online. Miasta większe oferują znacznie więcej e-usług niż te mniójsze, z27oń małych miast nie



ich w ogóle. lstnieje także Problem z dostępnością i zrozumiałością informacji o e-usługach oraz brakiem
anej strategii cYfrYzacji na poziomie miast. Mimo ze pandemia przyspieszyła cyfryzację,wciąż brakuje

śystemowego i długofalowego podejŚcia do tej problematyki. (...)''
:,,więcej... vide: Serwis Samorzadowv PAP:

Ailalizę kolejnYch - wYbranYch Przez Wnioskodawcę przykładów można wykonać na podstawie materiałów zawartych in
fine - niniejszego pisma,

l

Ńasze wczeŚniejsze akcje wskazYwały na pilną potrzebę kompleksowego zabezpieczenia cybernetycznego w Urzędach,
7właszcza w kontekŚcie zbliŻającego się końca vacatio legis dotyczącego wdrożenia Dyrektyw y 2022/2555, znaną jako
Nls2, która ma na celu wzmocnienie cyberbezpieczeństwa w unii Europejskiej.

W ciągu ostatniej dekadY nasze Petycje i wnioski skierowane do różnych Gmin i Miast ujawniły, ze obecny stan w zakresie
bbzpieczeństwa lT jest dalekiod idealnego.

hnaliza odPowiedzi Potwierdziła, że obserwacje Najwyższej lzby Kontroli dotyczące nieodpowiedniego stanu
bezPieczeństwa w Gminach/Miastach są trafne. Gros Gmin nie spełniała wymogów ustawowych zawartych w
,l|i!",':ąd'"niu RadY Ministrów z 12 kwietnia 2012r.dotyczącym Krajowych Ram lnteroperacyjności (Dz.U.2017.2247 z
żo17,I2.o5),

Dlategc biorąc Pod uwagę Powyższe, oraz uzasadniony społecznie - interes pro publico bono, wnosimy:



I

intensywnie i skutecznie wdrażają procesy informatyzacji, integracji oprogramowanja i automatyzacji procedur

4

o petycjach (Dz.U.2018.8 70t1, zdnia 2018.05.rO) - biorąc pod uwagę, oszczędności w



naleŻY z PewnoŚcią do wartoŚci wymagających szczególnej ochrony w imię dobra wspólnego, mieszczących się w
zakresie zadań i kompetencji adresata petycji - wnosi4ql\l gJlg 4quoll l n(Jll.pelellLJl duresala peTycJl - Wnoslmy o:
§2,2P) dokonanie analizY rodzącego się rynku usług związanych z automatyzacją i robotyzacją w kontekście
ewentualnego bezPłatnego PrzeProwadzenia audytu technologicznego w Urzędzie mającego na celu zidentyfikowanie
mozliwoŚci wProwadzenia automatyzacji w różnych obszarach powierzonych gminie zadań publicznych.

Zdaniem składającego PetYcję - po wykonaniu takiego bezpłatnego audytu technologicznego Decydenci mogliby
QszacowaĆ w ramach wYkonanego rekonesansu zainicjowanego niniejszą petycją - oszczędności, które mogyuy wyniknąć
z takiej automatYzacji, zdefiniować obszary podatne na błędyi definicją obszarów, w których wprowadzenie rozwiązań
automatyzacyjnych przyczyniłoby się do oszczędności i usprawnienia pracy w gminie

Z szerszą tematYką tego tYPu oraz z moŻliwoŚciami wykonania darmowych audytów technologicznych mozna zapoznać się
w sieci lnternet inter alia na stornach WWW Usługodawców - dla przykładu: https;//samorzad,g].ant.com etc

§2,3p) Zaplanowanie permanentnego podnoszenia kwalifikacji pracowników w tym zakresie w ramach szkoleń iiudYtów w omawianYm obszarze również na mocy kwantyfikacjidokon.ny.h w ramach art.29 Ustawy o z dnia 21.
iistopada 2OO8 r. o pracownikach samorządowych t.j. (Dz. u, zzózzr. poz. 53O)

Uzasadnienie petycji:
Zdaniem WnioskodawcY Gmina Powinna kompletować materiały i know-how w tym zakresie - zbierać informacje
dotyczące m.ożliwości uzyskania dofinansowania z programów regionalnych lub unijnych oraz śledzić inicjatywy rządowe i
sektorowe skierowane do miast i gmin w zakresie automatyzacji, a także wytypować osobę w Urzędzie (jeślijeszcze do tejpory jej nie wskazano) - do koordynacji działań w tym zakresie.

OczYwiŚcie ABY NASZA PETYOA NlE BYŁA W ZADNYM R^ZIE ŁĄCZONA Z poźNlEJSZvM ewentualnym trybem
zamówienia nie musimY dodawaĆ, ze jesteŚmy przekonani, iż postępowanie będzie prowadzone z uwzględnieniem zasad
ilczciwej konkurencji - i o wYborze oferenta będą decydować jedynie ustalone przez decydentów kryteria związane inter
blia z aktualnYm stanem Prawnym, bezpieczeństwem oraz raclonalnym wydatkowaniem środków publicznych.
ZawszePowinnYdecYdowaĆPrzejrzysteitransparentneorazjasnookreśloneapriori przezUrządzasad14orazzasady
uczciwej konkurencji przy racjona lnym wydatkowan iu środków pu blicznych.

92,łP) AbY zachowaĆ Pełną jawnoŚć i transparentność działań - wnosimy o opublikowanie treści petycji na stronie
internetowej Podmiotu rozPatrującego petycję lub urzędu go obsługującego (Adresata) - na podstawie art. 8 ust. 1ww.
ustawy o petycjach - co jest jednoznaczne z wyrażeniem zgody na publikację wszystkich danych. chcemy działaćw pełnijawnie i tra nsparentnie.

PetYcja odrębna - dla ułatwienia i zmniejszenia biurokracji - została dołączona do niniejszego wniosku - vide - J.
Borkowski (w:) B, Adamiak, J. Borkowski Kodeks postępowania..,, s. 668; por. także art.:lzust. ]. komentowanej ustawy -
dostęPne w sieci lnternet. - co jak wynika z cytowanego piśmiennictwa nie jest łączeniem trybów.

§4) WnosimY o Zwrotne Potwierdzenie otrzymania niniejszego wniosku w trybie §7 Rozporządzenia prezesa Rady
Ministrów z dnia 8 stycznia 2oo2 r. w sprawie organizacji przyjmowania i rozpatrywania s. i wniosków, (Dz. U. z dnia 22
styczna 2O02 r. Nr 5, poz. 46) - na adres robotvzacia@samorzad.p|
§5) WnosimY o to, abY odPowiedŹ w przedmiocie powyższycn pńrł i petycji złozonych na mocy art. 63 Konstytucji Rp - w
!|iazku z art. 24I KPA, została udzielona - zwrotnie na adres robotvzacia@samorzad,p|
§6) Wniosek został sYgnowanY bezPie cznym, kwalifikowanym podpisem elektronicznym - stosownie do wytycznych
Ustawy z dnia 5 wrzeŚnia 2016 r. o usługach zaufania oraz identyfikacji elektronicznej (Dz.U.201_6.1579 dnia 201,6.09.29)

Dodatkowe materiały, o których wzmiankowano w treści wniosku:

§obot.vzlcja 
procesów w Jednostkach Samorządu Terytorialnego w Polsce odnosi się do zastąpienia ludzkich pracowników

przez technologie, w celu realizacji prostyqh, powtarzalnych zadań. Jest to odpowiedź na potrzebę zwiększenia wydajności
oraz minimalizacji błędów. Miasta, takie jak Bydgoszcz, Łodź czy Lublin, już z sukcesem wprowadziły takie rozwiązania,
dutomatYzujące zadania odzarządzania fakturami po budżetowanie projektów miejskich.
BYdgoszcz zastosowała robotY w procesach rozliczania energii elektrycznej, podczas gdy Łodźskupiła się na
Źrobotyzowaniu procesów związanych z partycypacją społeczną. Lublin natomiast zautomityzował zadania w Wydziale
Sliategii i Przedsiębiorczości, szczególnie w zakresie zarządzania projektami miejskimi. 

L'vu' llg lv vv )
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nie z analizami międzynarodowymi, robotyzacja przynosi znaczące korzyści nie tylko w Polsce, ale równieŻ za granicą.

Miasta na całym świecie korzystają z technologii, aby działać bardziej efektywnie i zwiększaĆ satysfakcję mieszkańcÓw.

Zalety robotyzacjito nie tylko oszczędność czasu i pieniędzy, ale także możliwoŚĆ skupienia ludzkich zasobów na bardziej

kreatywnych i ambitnych projektach. Warto rozważyćwprowadzenie takich rozwiązań również w innych jednostkach

samorządowych.

Link do artykułu:
fittps: nia-robo

Artykuł dotyczy poziomu cyfryzacji w samorządowych urzędach, ze szczególnym uwzględnieniem Urzędu Miasta

Wrocławia. Mariusz Kiciński z wrocławskiego magistratu podkreśla, że obecnie wykorzystuje się jedynie około 50-60%

możliwości wdrożenia systemów teleinformatycznych do oferowania e-usług. Przyczyny tego stanu to między innYmi

Ógraniczenia budżetowe, wydłużone procedury przetargowe i procesy decyzyjne. Ponadto, choĆ centralizacja e-usług

p'izez KpRM wnosi pewne standardy i zabezpieczenia, ma też swoje ograniczenia, takie jak brak uwzględnienia specyfiki

lókalnej oraz problemów z integracją. Aby usprawnić i zwiększyć poziom cyfryzacji, samorządy potrzebują m.in, szYbszYch

żmian legislacyjnych, współpracy ze specjalistami oraz środków finansowych. Ważne są także szkolenia dla pracowników i

dostosowanie e-usług do potrzeb różnych grup użytkowników, w tym osób starszych i z niepełnosprawnoŚciami.

Lint ao artykułu: https://www.portalsamorzadowv.p|/smart-citv/urzedv-wciaz-nie-sa-dosc-cvfrowe-wskazuiemv-
ha ipowaznieisze-barierv,427981. html

W obszernym 60 stronicowym raporcie dokonamy przez Obserwatorium Polityki Miejskiej dot. Cyfryzacji urzędów miast

jilst napisane o tym, że transformacja cyfrowa w polskich miastach napotyka na problemy związane z brakiem

dokumentów strategicznych i nieskoordynowanym podejściem, Aż60% badanych miast nie posiada strategiidotyczącej

byfryzacji, co wskazuje na niewystarczającąwagę przywiązywaną do tego zagadnienia. Mimo większego zainteresowania

w dużych ośrodkach, cyfryzacja jest często tylko elementem ogólnych strategii rozwoju. Wyniki wskazują, żetylko 15o/o

§inin ma strategię smart city, a 9% dotyczy transformacji cyfrowej, Struktury urzędów rzadko zawierają jednostki

łidpowiedzialne za sprawy cyfrowe, Małe miasta znacząco odstają od większych w zakresie cyfryzacji, oferując mniej e-

ilsług i rzadziej uwzględniając cyfryzację w swoich dokumentach. Bez wsparcia, różnice te mogą się pogłębiaĆ

Link do całego raportu: https://obserwatorium.miasta.pllwp-content/uploads/2022l10/Cvfrvzacia-urzedow-miast.Pdf

wnioskodawca:
osoba prawna

Szulc-Efekt sp. z o. o.

Prezes Zarządu - Adam Szulc
ill. eo|igonowa t
04-051Warszawa
ni KRS:00OOO59459
Kapitał Zakładowy: 222.000,00 pln

Www.gmina,pI
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Dodatkowe informacje:
Stosownie do art, 4 ust.2 pkt. 1 Ustawy o petycjach (Dz.U.2018.870 t.j. z dnia 2018.05.'10) - osobą
r.dprezentująca Podmiot wnoszący petycję - jest PrezesZarządu Adam Szulc
Śtosownie do art. 4 ust. 2 pkt. 5 ww. Ustawy _ petycja niniejsza została złożona za pomocą środków komunikacji
ólektronicznej - a wskazanym zwrotnym adresem poczty elektronicznejjest: robotyzacja@samorzad.pl
Adresatem Petycji - jest Organ ujawniony w komparycji - jednozn acznie identyfikowalny za pomocą
uzyskanego z Biuletynu lnformacji Publicznej Urzędu - adresu e-mail !

ZwyczĄowy komentaz do Wniosku:
Ądresat jest jednoznacznie identyfikowany - na podstawie - unikalnego adresu e-mail opublikowanego w

Biuletynie lnformacji Publicznej Jednostki i przypisanego do odnośnego Organu.
Rzeczony adres e-mail_ zgodnie z dyspozycjąart.l i 8 ustawy o dostępie do informacji publicznej- stanowiąc
informację pewną i potwierdzoną - jednoznacznie oznacza adresata petycji/wniosku. (Oznaczenie adresata
petycji/wniosku)



mo, iż w rzeczonym wniosku powołujemy się na arl.241 Ustawy z dnia 14 czerwca 1960 r. Kodeks
postępowania administracyjnego (t.j. Dz. U. z 2021 r. poz. 735 , 2052) - w naszym mniemaniu - nie oznacza
to, że Urząd powinien rozpatrywać niniejsze wnioski w trybie KPA - należy w tym przypadku zawsze stosowaó
ań.222KPA,
W opinii Wnioskodawcy Urząd powinien w zależności od dokonanej interpretacji treści pisma - procedować
nasze wnioski - ad exemplum w trybie Ustawy o petycjach (Dz.U.2014.1195 z dnia 2014.09.05) lub
ódpowiednio Ustawy o dostępie do informacji publicznej (wynika to zazwyczajz jego treści i powołanych

Podstaw prawnych) - lub stosowaó ań. 222KPA
Zatem - wg, Wnioskodawcy niniejszy wniosek moze być jedynie fakultatywnie rozpatrywany - jako
optymalizacyjny w związku z art.241 KPA.
W naszych wnioskach/petycjach często powołujemy sie na wzmiankowany ań. 241 KPA - scilicet:
!'Przedmiotem wniosku mogą być w szczególności sprawy ulepszenia organizacji,
wzmocnienia praworządności, usprawnienia pracy i zapobiegania naduzyciom, ochrony własności, lepszego
zaspokajania potrzeb ludności." - w sensie mozliwości otwarcia procedury sanacyjnej.
Kazdy Podmiot mający styczność z Gminą - ma prawo i obowiązek - usprawniaó struktury administracji
śamorządowej i kazdy Podmiot bez wyjątku ma obowiązek walczyó o lepszą przyszłość dla Polski.
Zatem pomimo formy zewnętrznej - Decydenci mogą/powinni dokonać własnej interpretacji pisma - zgodnie z
brzmieniem ań.222KPA.

Nazwa Wnioskodawca/Petycjodawca - jest dla uproszczenia stosowna jako synonim nazwy "Podmiot Wnoszący
Petycję" - w rozumieniu ań. 4 ust. 4 Ustawy o petycjach (Dz.U.2014.1195 z dnia 2014,09.05)
,]

Pozwalamy sobie rowniez przypomniec, że ipso iure ań. 2 ust. 2 Ustawy o dostępie do informacji publicznej "

( ) Od osoby wykonującej prawo do informacji publicznej nie wolno żądać wykazania interesu prawnego lub
faktycznego.

Wnioskodawca - pro forma podpisał - niniejszy wniosek - bezpiecznym kwalifikowanym podpisem
elbktronicznym (w załączeniu stosowne pliki) - choó według aktualnego orzecznictwa brak
podpisu elektronicznego nie powoduje bezprzedmiotowościwniosku, stosownie do orzeczenia: Naczelnego
Sądu Administracyjnego w Warszawie l OSK 1277l08. Podkreślamy jednocześnie, iż przedmiotowy wniosek
traktujemy jako probę usprawnienia organizacji działania Jednostek Administracji Publicznej - w celu lepszego
żaspokajania potrzeb ludności. Do wniosku dołączono plik podpisany bezpiecznym kwalifikowanym podpisem
elektronicznym, zawiera on taką samą treśó, jak ta która znajduje się w niniejszejwiadomości e-
ńail. Weryfikacja podpisu i odczytanie pliku wymaga posiadania oprogramowania, które bez ponoszenia opłat,'
łnozna uzyskać na stronach podmiotów - zgodnie z ustawą, świadczących usługi ceńyfikacyjne.

Celem naszych wniosków jest - sensu largo - usprawnienie, naprawa - na miarę istniejących mozliwości -
funkcjonowania struktur Administracji Publicznej - głownie w Gminach/Miastach - gdzie jak wynika z naszych
wnioskow - stan faktyczny wymaga wszczęcia procedur sanacyjnych. C

W Jednostkach Pionu Administracji Rządowej - stan faktyczny jest o wiele lepszy.
, .a,

:)
i.

Zwracamy uwagę, ze Ustawodawca do tego stopnia stara się - poszerzyó spektrum mozliwości porownywania
cen iwyboru róznych opcji rynkowych oraz przeciwdziałaó korupcjiw Administracji Publicznej - ze nakazał w §6
ust. 2 pkt. 2załącznika nr 1 do Rozpoządzenia Prezesa Rady Ministrów zdnia 18 stycznia 2011 r. w sprawie
instrukcji kancelaryjnej, (...) (Dz. U. zdnia 20 stycznia 2011 r.) - archiwizowanie, równiez wszystkich
hiezamowionych ofeń, a co dopiero petycji iwniosków optymalizacyjnych. Cieszy nas ten fakt niemiernie,
§rzyczyni się z pewnością do większej rozwagi w wydatkowaniu środków publicznych.
Duza ilość powoływanych przepisów prawa w przedmiotowym wniosku, wiąże się z tym, ze chcemy uniknąó
i,vyjaśniania intencji i podstaw prawnych w rozmowach telefonicznych - co rzadko, ale jednak, ciągle ma miejsce
W przypadku nielicznych JST.
Jezeli JST nie zgada się z powołanymi przepisami prawa, prosimy aby zastosowano podstawy prawne
akceptowane przez JST.
Dobro Petenta ijawność zycia publicznego jest naszym nadrzędnym celem, dlatego staramy się równiez
upowszechniać zapisy Ustawowe dotyczące Wnioskowania. Kwestie te Ustawodawca podkreślił i uregulował w
art. 63 Konstytucji RP: "Kazdy ma prawo składać petycje, wnioski i skargiw interesie publicznym, własnym lub
lnnej osoby za jĄzgodądo organów władzy publicznej oraz do organizacji i'instytucji społecznychw związku z
Wykonywanymi przez nie zadaniami zleconymi z zakresu administracji publicznej." oraz w ań. 54 ust. 1

Konstytucji RP "Każdemu zapewnia się wolnośó wyrażania swoich poglądow oraz pozyskiwania i

rózpowszechniania informacji." :;



również o przepisach zawańych inter alia: w arl. 225 KPA: "§ 1. Nikt nie może być narażony na
.l ^a*a *nzan i ą

i"flj*:ifiill;J;;fiłl l,;ffi;,i";;;il;ju,iłoi*i" słirgi I."Ły.l.ió,:|:.19_._1T::::..9*,arczenia
!_!-.l! J-!-l^J,,, ^-aqiaaalr nląrtlóm';;ilHffi" Ó"ilir""ii o znamionach skargi lub wniosku,Jeżeli działał w granicach Prawem

^ i i^na Ar^Ąh\/ l

tliri,JT"ir""^:§;.'ó;d;y;;;ń;;;orgaŃ jednostek sambrządu terytorialnego i inne organy Samovądowe
.r.,l-i i i^n.r* ..l-iąlaninm

;l*ft;.*,g;.i.;;j[óń;;Ń;'.i'"ńÓ*iói"ne pizeciwoziałać hamówaniu krytyki i innYm działaniom
_:- :.^t^_-^^ii -J^ ą1,1-.liLanii a znqmirfiffiĘfiffiffi;;;ffi;ffi,ńig i*ńiosrow lub dostarczaniainformacjijdo publikacji- o znamionach

skargi lub wniosku,"
Jeśli do przedmiotowego wniosku dołączono petycję - nalezy uznać, ze Stosownie do art. 4 ust, 2 Pkt, 1 UstawY

o petycjach ( tj. Dz.U. Źorc po=.87o) - osobą rópiezentuląba Podmiot wnoszący petycję - jest Prezes Zarządu

Wskazany w stopce
*Stosownie do ań. 4 ust,2 pkt. 5 ww. Ustawy - petycja niniejsza została złoŻona za pomocą środkow 

1

komunikacji elektronicznej - a wskazanyń ,*roinym'"dresem poczty elektronicznej jest skrzynka poczly

elektronicznej Adresata ujawniona w aip i z Blp [ozyskana przez wnioskodawcę/PetYcjodawcę, etc

Adresatem Petycji - jest Organ ujawniony w komparycji,

Kierownik Jednostki SamoŹądu Terytorńlnego (dalójjsD - w rozumieniu ań. 33 ust. 3 Ustawy o samorządzie

gminnym
Eksperci NlK piszą: ,,Niewielka liczbaskładanych wnioskow o udzielenie informacji publicznej, liczba skarg

złożonychdo WSA, jak równiez liczbap**oń złożonychdo sądów rejonowych,.ŚwiadczyÓ moŻe o braku

zainteresowania w egzekwowaniu powsze"r,n"go pr"*" do informacji-publicznej..Z drugiej stronY, realizację

tędÓŃ; uiruJnirli podmioty zobowiązane dó pełnej przejrzystościswojego działania, Po?rzez

ffiil.d.ir;;;r*aganej informacji fuotlczne;" tPróioróipókontrolny ooŚtęPnY w sieci lnternet: LBY-4101-

óg/żółol.'plamy nałzieję, zmienió powyzszą o."ńę, byó moze nasz wniosek choÓ w niewielkim stoPniu -
przyczyni się do zwiększenia tych wskaźników.

Postulujemy, ABY NASZA PETYCJA NlE BYŁA W ZADNYM RAZ|E ącZoNA Z ewentualnym PoZN|EJSZYM

;at<ńtolwiet trybem zamowienia nie musimy dodawać, ze mamy nadzieję, iż wszelkie ewentualne

postępowania będą prowadzone z uwzględńieniem zasad.uczciwej konkurencji - i o wYborze oferenta będą

i;łT;;; j"ovńór'.talone przez decyóentow kryteria związane inter alia z parametrami ofeń oraz ceną,

oczywiście - wszelkie ewentualne postępowania - ogłoszo ne przez Jednostkę Administracji Publicznej - będące

ńuJęp.Ń"m niniejszego wniosku - natezy przeprowidzió z9odnie z rygorystlcznymi zasadamiwYdatkowania

śńJńo* prńli"rnyón - z uwzględnieniem'siosowania zasad uczciwej konkurenĄi, PrzejzYstoŚci i

transparentności- zatem w pełni lege ańis.
Fbno*nie sygnalizujemy, że do wniósku dołączono plik podpisany kwalifikowanym podpisem

;i;ki;;;;r;'y";. ńćrvnńacia podpisu i odczyianie piiku wymaga posiadania oProgramowania, które

bez ponoszenia opłai *o=nr'uzyskaó na stionaclr WWW poo-miotow - zgodnie z ustawą, ŚwiadczącYch usługi

certyfikacyjne.
i - niepotrzebne - pominąó
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